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UDRUGA RODITELJA HRVATSKE NASTAVE U ŠVICARSKOJ KONFEDERACIJI

GODIŠNJA SKUPŠTINA održana  06.11.2010. u 14:00 sati, u p rostorijama Hrvatske katoličke
misije Luzern, Matthofring 2/4, 6005 Luzern

ZAPISNIK

Dnevni red:

1. Otvaranje skupštine i pozdravni govor predsjednika Udruge roditelja, g. Mirka Markovića
2. Biranje zapisničara i brojača glasova te usvajanje poslovnika rada g. skupštine
3. Usvajanje dnevnog reda
4. Riječ predstavnika Veleposlanstva/Konzulata RH u Švicarskoj
5. Riječ predstavnika HKM-a
6. Izvješće koordinatorice HN u Švicarskoj Konfederaciji, gđe Marine Pražetine
7. Riječ učitelja/učiteljica
8. Izvješće tajnice Udruge, gđe Marine Miloš
9. Izvješće blagajnika g. Maria Vasilja „Treuhand firma“
10. Izvješće revizora
11. Usvajanje izvješća
12. Prijedlog UOUR i pred. MŠO-HDŠ-ŠK o izmjenama Pravilnika i Statuta Udruge roditelja
13. Mišljenje i glasovanje o predloženim izmjenama Pravilnika i Statuta Udruge roditelja
14. Svečano obilježavanje 20 god. postojanja HDŠ -ŠK 28.05.2011. i 18.06.2011.
15. Raspuštanje dosadašnjeg Upravnog odbora
16. Izbor članova novog Upravnog odbora i revizora
17. Rasprava / razno

1. Predsjednik Udruge roditelja, g. Mirko Marković, u ime Upravnog odbora pozdravlja sve
prisutne,učitelje, novog generalnog konzula Republike Hrvatske u Z ürichu, Hrvoja Cvitanovića,
Juru Primorca, jednog od osnivača HDŠ, Maria Vasilja, novog blagajnika i fra Stanka Banožića
kao domaćina.

2. Brojači glasova: Ivan Brnadić, učitelj i gospođa Božica Tonković. Navedene su smjernice rada GS
koje su dogovorene s predstavnicima MŠO. Jednoglasno sa 30 glasova pr ijedlozi su prihvaćeni
od GS.

3. Usvajanje dnevnog reda: pod točkom 7: „predstavljanje učitelja“. Pod točkom 17
“rasprava/razno“: iznošenje prijedloga koji će se razmotriti na sastancima Upravnog odbora i
predstavnika Mjesnih školskih odbora do sljedeće godi šnje skupštine. Dnevni red jednoglasno je
prihvaćen.

4. Fra Stanko Banožić pozdravlja prisutne i želi dobar sastanak.

5. Generalni konzul RH Hrvoje Cvitanović obraća se prisutnima i sve srdačno pozdravlja. Udruga
roditelja HDŠ u Švicarskoj postaje sve važnija . Dana 28.11.2010. predviđen je referendum o
protjerivanju kriminalnih stranaca „Ausschaffungsinitiative“, na osnovu toga treba promatrati u
kojem smjeru ide Švicarska Konfederacija. Sve teže će biti pokazati vrijednosti naše hrvatske
kulture. Djeca koja su rođena ovdje i tu pohađaju školu postaju integrirani Švicarci. Treba raditi na
integraciji, a ne dozvoliti da djeca budu asimilirani Švicarci.

6. Koordinatorica HN u ŠK, gđa Marina Pražetina sve  najsrdačnije pozdravlja te iznosi izvješće
kojim se osvrnula na plan i program rada u školskoj godini 2010./2011.
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7. Učiteljice i učitelji  predstavljaju se nazočnima. Detaljnije informacije o učiteljima i učiteljicama

mogu se naći na mrežnim stranicama HN.

8. Tajnica Marina Miloš u svom izvještaju iznosi da je Uprav ni odbor i proteklu školsku godinu dobro
surađivao s učiteljicama, učiteljima i koordinatoricom. Sastanci s predstavnicima Mjesnih školskih
odbora i dalje se održavaju dva puta godišnje. U Handelsregistru i banci unesene su promjene.

9. Izvješće novog blagajnika g. Maria Vasilja „Treuhand firma“
Sudionici dobivaju na uvid bilancu i godišnji račun iz školske godine 2009./10. Godišnji trošak
iznosi CHF 4000.00. Mario Vasilj je riješio i završio zaostale poslove koje bivši blagajnik Thomas
Vlašec nije stigao obaviti.
Mario Vasilj pozdravlja sve prisutne i kratko se predstavlja. Informira da je skoro sve ažurirano
nakon preuzimanja poslova. Stanje računa s 30.09.2010. iznosi CHF 179'871.71, s ovim
kapitalom bi se moglo još dugo opstati likvidno. Uplata je bilo ukupno CHF 125'275. Isplaćen je
novčani povrat roditeljima i školama iz 2007./08. i 2008./09. u iznosu od CHF38'085.00. Preostaje
još za isplatiti CHF 10'065.00. Efektivni gubitak ove godine bio je CHF 20'000.00. Treba povećati
unos ili smanjiti izdatke. Na osnovi uplata treba se napraviti okvir za sljedeću godinu. Zahvaljuje
se revizorima gospođi Aniti Dugonjić i gospodinu Marijanu Marjanoviću.

10. Izvješće revizora: Anita Dugonjić informira da je knjigovodstvena i računska kontrola dokumenata
uplata i isplata u redu. Marijan Marijanovic također potvrđuje ispravnost i profesionalnost vođenja
knjiga te se nada da će i ubuduće ostati tako.

11. Izvješća koordinatorice, tajnice i blagajnika jednoglasno su prihvaćena sa 39 glasova.
Učiteljica Božena Alebić moli da se "Lehrerlöhne" vodi pod materijalne troškove. Blagajnik će do
sljedeće godišnje skupštine unijeti točne bilancijske pozicije na hrvatskom jeziku ;materijalni
troškovi, najam ureda, uredske potrepštine.

12. Mirko Marković čita prijedloge UO UR i predstavnika MŠO o izmjenama Statuta Udruge i
Pravilnika Udruge roditelja. Ti prijedlozi podijeljeni su na samom početku GS, te se odnose na
sljedeće; S obzirom na financijsko stanje 30.9. (kada završava financijska školska godina i
uplate) treba odrediti financijsko poslovanje za narednu godinu. Drugo; odnose se na isplatu od
30 posto za materijalne troškove nastavnih i izvannastavnih aktivnosti u dva navrata.

13. Prijedlozi prihvaćeni sa 25 glasova za, protiv 5, suzdržani 2 (2 su izišli).

14. Dvadeseta godišnjica HDŠ-ŠK svečano će se obilježiti u sklopu Kazališnih susreta u K üsnachtu
28.5.2011. i  Sportskih susreta 18.6.2011. Jozo Dalić predstavlja sportski teren u Volketswilu ZH.
Ako teren bude slobodan na taj dan, novom Upravnom odboru predložit će se održavanje
Sportskih susreta na tom mjestu.
(Naknadno definitivno potvrđen termin Sportskih susreta 24.9.2011. u Volketswilu ZH)

15. Dosadašnji Upravni odbor se raspušta. Dosadašnji članovi spremni su i dalje ostati u odboru.
Blaž Kraljević informira da bi ostao još najdu že jednu godinu radi blagajničke kontrole. Mirko
Marković informira da je Thomas Vlašec napustio Upravni odbor, s time da jedan član u svakom
slučaju nedostaje.

16. Za članove novog Upravnog odbora predloženi su: Tonković Božica, prihvaća kandidaturu te
Silvestar Batinić, no on ne prihvaća kandidaturu. Roditelji su sa 28 glasova potvrdili dosadašnje
članove i novo je izabrana gospođa Božica Tonković. Dosadašnji članovi UO nisu glasali.
Dosadašnji revizor, gospodin Marijan Marjanović ne želi dalje vršiti funkc iju revizora. Gospđa
Anita Dugonjić spremna je i dalje ostati. Za 2 . revizora predlaže se gospodin  Silvestar Batinić, te
on prihvaća kandidaturu. Anita Dugonjić i Silvestar Batinić sa 33 glasa izabrani su za nove
revizore. Protiv i suzdržanih glasova nije bilo.

17. Prijedlozi u vezi revizije: Jozo Dalić predlaže da se na idućoj GS glasa, da se u Statutu unesu
izmjene te da se umjesto revizora uvede i oformi  nadzorni odbor od tri do pet članova kako bi
kontrolirali rad Udruge i Upravnog odbora. To bi doprinije lo još boljoj transparentnosti. Taj
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prijedlog će se razmotriti na sastanku Upravnog odbora i Mjesnih školskih odbora.  Mirko
objašnjava da on i Blaž Kraljević mogu "on -line" kontrolirati bankovni račun.

Nada Čarapović, Thun: Predlaže da od iduće godine u čenici osmih i četvrtih razreda opet
dobivaju na poklon rječnike i knjige.

Stjepan Nikolić, Thalwil: osvrće se na riječi konzula, da se obavežu hrvatske udruge da pomažu
radu i unapređenju HN u CH. Treba paziti da izbjegnemo koliziju s drugim terminima,  da se i oni
uzmu u obzir. Govori o motivaciji djece od strane učiteljica i učitelja. Koordinatorica dodaje da
učitelji HN surađuju i sa švicarskim školama. Radi se na tome da se obrasci objavljuju na
hrvatskom, učitelji reagiraju ako prijevod na hrvatski jezik nije dobar. To treba isto nastaviti. Jozo
Dalić moli roditelje da oni sami isto reagiraju ako djeca donesu obrazac na srpskom ili "hrvatsko -
srpskom" iz škole. Važno je da mi roditelji sami isto preuzmemo odgovornost za svoju djecu.

Jure Primorac, jedan od inicijatora osnivanja HDŠ 22.06.1990: bio je 12 godina član UO i
blagajnik. 20 godina je veliko razdoblje koje bi trebalo obilježiti. Predlaže da se uz UO izabere još
jedan organizacijski odbor osnivača HDŠ koji bi pomogao u organizaciji.

Ankica Ćorić, Wohlen: predlaže da se o 20 godišnjici  HDŠ informira i domaće škole da ih se
pozove i eventualno uključi u program.

Na zamolbu tajnice te upit Marijana Marijanovića; koordinatorica još jednom objašnjava pojmovnu
razliku između HDŠ i HN. Učitel ji su zaposleni preko MZOS, od 1991. godine u svim aktima
Ministarstva (pravilnicima, kurikulumu, matici) stoji pojam hrvatske nastave jer se nastava
održava na nastavnim mjestima.

Mirko Marković zahvaljuje odboru na suradnji u prošloj godini, te MŠO na strpljivosti u povratu novaca
kao i učiteljima na njihovoj strpljivosti. Poziva sve prisutne na apéro i tko želi u razgledavanje Luzerna.

Kraj: 16.30

Marković, predsjednik Marina Miloš, tajnica
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